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650562-000 INSTRUCTION SHEET
FEUILLE D’INSTRUCTIONS 650562-000

Installation Instructions for Appleton™ Baymaster™ LED with Aisle Optics
THIS FIXTURE IS EQUIPPED WITH SPECIAL OPTICS TO ILLUMINATE TALL SHELVING OR EQUIPMENT. FOR OPTIMAL RESULTS  
PLEASE FOLLOW DIRECTIONS BELOW.

DIRECTIONS:
1. ON FRONT SIDE OF FIXTURE, LOOK FOR “AISLE” DIRECTIONAL LABEL.
2. FIXTURE SHOULD BE ORIENTATED SO ARROWS ON LABEL POINT DOWN THE AISLE.

Except as expressly provided by Appleton Grp, LLC (Appleton), Appleton products are intended for ultimate purchase by industrial users and for operation by persons trained and experienced in the use and maintenance of this equipment

and not for consumers or consumer use. Appleton warranties DO NOT extend to, and no reseller is authorized to extend Appleton’s warranties to any consumer.

While every precaution has been taken to ensure accuracy and completeness in this manual, Appleton Grp, LLC. assumes no responsibility, and disclaims all liability for damages resulting from use of this information or for any errors or

omissions. Specifications are subject to change without notice. The Appleton and Emerson logos are registered in the U.S. Patent and Trademark Office. All other product or service names are the property of their registered owners.

©2017 Appleton Grp, LLC. All rights reserved.

Instructions d’installation pour LED Appleton Baymaster avec une optique  
pour couloirs

CET APPAREIL EST ÉQUIPÉ D’UNE OPTIQUE SPÉCIALE POUR ÉCLAIRER DES ÉTAGÈRES HAUTES OU DES ÉQUIPEMENTS. 
POUR DES RÉSULTATS OPTIMAUX, SUIVEZ LES INSTRUCTION CI-DESSOUS:

INSTRUCTIONS:
1. SUR LE DEVANT DU LUMINAIRE, RECHERCHEZ L’ÉTIQUETTE DIRECTIONNELLE “RAYON”.
2. L’APPAREIL DOlT ÊTRE ORIENTÉ SUIVANT LES FLÈCHES INDIQUÉES SUR L’ÉTIQUETTE VERS LE BAS DU COULOIR.

Sauf disposition contraire expresse d’Appleton Grp, LLC (Appleton), les produits Appleton sont destinés à un achat final par des utilisateurs industriels et pour une utilisation par des personnes qualifiées et expérimentées dans l’utilisation et 
la maintenance de cet équipement et non pas par des clients ou des utilisateurs particuliers. Les garanties Appleton NE s’appliquent PAS à des utilisateurs particuliers et aucun détaillant n’est autorisé à prolonger les garanties Appleton à un 
consommateur quelconque.

Bien que toutes les précautions possibles aient été prises pour garantir l’exactitude et l’exhaustivité de ce manuel, Appleton Grp, LLC. décline toute responsabilité quant aux dommages résultant de l’utilisation de ces informations ou aux erreurs 
ou omissions éventuelles. Les spécifications sont sujettes à modification sans préavis. Les logos Appleton et Emerson sont déposés auprès du bureau des brevets et des marques déposées des États-Unis (U.S. Patent and Trademark Office). 
Tous les autres noms de produits ou de services appartiennent à leurs propriétaires respectifs.

©2017 Appleton Grp, LLC. Tous droits réservés.


